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Kort verslag 
 
Datum : maandag 19 augustus 2019 
Tijd : 20.00 uur 
Plaats : commissiekamer gemeentehuis West Betuwe te Geldermalsen 
 
Aanwezig : Jos van Maanen (voorzitter). Jos Rietbergen (VWB), Petra van Kuilenburg (LLB), Annet IJff  
   (PvdA), Andrea Zierleyn (GL), Rita Boer Rookhuiszen (D66), Gian Bareman (SGP), Fred  
   Temminck (CU), Klaartje de Heus (DB), Dittie van Zee (CDA), Harry Keereweer (burgemeester)  
   en Koen Steenbergen (raadsgriffier) 
Afwezig  : Lourens van Bruchem (SGP) en Edwin Loeff (VVD) 
 

Nr. Agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een bericht van 
verhindering binnengekomen van Lourens wegens vakantie, hij zal worden vervangen door 
Gian. 

2. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

3. Beknopte besluitenlijst van 20 mei 2019 

 De beknopte besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

4. Ingekomen stukken, mededelingen en verzoeken 

 
 
Afspraken 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Afspraak 
 
 
 
 
 
 
Afspraken 

Ingekomen stukken 
- Lijst ingekomen stukken 

o Lijst IS cyclus beëindigen 2 weken voorafgaand aan de besluitvorming 
o Verwachtingsmanagement opnemen in ontvangstbevestiging vanuit de 

griffie, zodat indieners weten wanneer hij geagendeerd is op de Lijst IS 
o Ook beantwoording van vervolgvragen vanuit de fracties op gegeven 

beantwoording college op schriftelijke vragen opnemen in Lijst IS 
o Actielijst aanleggen bij de griffie van de stukken die ter advisering naar het 

college gaan (afdoeningscontrole) 
o C9: informatienota minimabeleid agenderen in oordeelsvorming 10 sept. 

 
Mededelingen 

- De vergaderingen van 8 en 9 oktober zullen worden geagendeerd op 8 oktober. We 
zullen die avond daarom starten om 19.30 uur. 

o Petra kan zich niet vinden in de vervroegde begintijd! Jos R. ondersteund 
haar, omdat het voor werknemers vanuit Utrecht inderdaad moeilijk is om in 
de spits tijdig thuis te kunnen komen. 

 
Agenderingsverzoeken 

1. Het verzoek om de ontwikkeling van het Heuffterrein in Vuren met de raad te 
bespreken wordt gehonoreerd op de gebiedsgericht avond van 15 oktober, te 
houden in Vuren! 

2. De geharmoniseerde beleidsvisie externe veiligheid West Betuwe kan worden 
geagendeerd in de novembercyclus, temeer omdat de behandeling van de APV 
doorschuift naar de decembercyclus. 

5. Conceptplanning raadcyclus 2019-07, versie 13 augustus 2019 

 
 

De conceptplanning is doorgenomen en levert de onderstaande wijzigingen op: 

- Voorstel 46e wijziging GR-RR rechtstreeks naar besluitvorming 



Presidium 
 

 2 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Actie 
 

- Voorstel benoeming lid r.v.t. ORS-lek en Linge rechtstreeks naar besluitvorming 
- Voorstel benchmark AVRI verplaatsen van Oordeelsvorming 1 naar 2 
- Bedrag corrigeren in voorstel Variks Belang 
- Verslaglegging oordeelsvormende vergadering Neerijnen (geschiedenis) bijvoegen 

bij voorstel Kerkstraat Varik en de besluitvorming van het college WB aanpassen in 
het voorstel 

- Informatienota minimabeleid agenderen in Oordeelsvorming 2 
Opmerkingen: 

- De kwaliteit van de raadsvoorstellen kan nog worden verbeterd. Vooral de 
onderdelen geschiedenis, burgerparticipatie en financieel. Ook tekstueel en de 
beslispunten dienen in overeenstemming te zijn met de besluitpunten in het 
raadsbesluit. 

- Agendapunt 5 op de raadsagenda voor de vergadering van 3 september is nog 
discutabel en afhankelijk van de uitkomst uit de voorbespreking tussen de 
werkgeverscommissie Griffie en de fractievoorzitters. Voor dat overleg zal via 
“datumprikker” een geschikt moment worden gezocht. 

Besluit / actie Het Presidium kan zich verder vinden in de gewijzigde concept-agenda’s en geeft de 
raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken! 
 

6. Evaluatie raadcyclus 2019-06 (incl. GR-raad van 13 juni 2019) 

 Er is geconcludeerd dat de vergaderingen van 13 juni, 25 juni en 2 juli goed en constructief 
zijn verlopen, waarbij recht is gedaan aan het dualisme bij de behandeling van de 
perspectiefnota. Dat de raadsgriffier tegen het eind van de vergadering van 2 juli nog het 
woord voerde was moeilijk en lastig en leidde tot verwarring bij veel aanwezigen. 

7. Wat verder ter tafel komt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Voortgang werkgroep evaluatie vergaderstructuur 
- Eerste vergadering is gehouden op 9 juli en de tweede vergadering is gepland voor 

11 september. 
- Als de werkgroep zich in het volgende overleg kan vinden in de uitwerking van de 

opbrengst uit het eerste overleg dan worden, ingaande de septembercyclus al wat 
simpele aanpassingen doorgevoerd, zoals: 

o mogelijkheid bieden tot netwerken met drankje en nootje na Beeldvorming 
o mogelijkheid bieden tot netwerken met drankje en hapje na Besluitvorming 

o mogelijkheid bieden tot kort netwerken zonder drankje na Oordeelsvorming 
en daarvoor de lampen in de centrale hal aan laten 

o ingekomen stukken na binnenkomst direct opnemen in het RIS 
o afspraken en uitnodigingen voor de raad direct opnemen in de digitale 

agenda van de raad in het RIS 

o raadspreekuur verplaatsen van voorafgaand aan de beeldvorming naar het 
1e agendapunt na de opening in de Besluitvormende raad 

o Beeldvorming zoveel mogelijk organiseren op locatie 
o geen statische opstelling maar gebruik van creatieve werkvormen bij de 

beeldvorming 
o inleidende presentaties strikt houden aan de afgesproken tijdslimiet 
o aanwezige raad- en burgerleden, maar ook overige belangstellenden 

mogen deelnemen aan die beeldvorming (immers komen we daar om 
informatie op te halen) 

o live uitzenden van de Beeldvorming vanaf locatie is niet nodig, laten 
belangstellenden naar de locatie toekomen om te luisteren en/of mee te 
praten 

o Oordeelsvorming per voorronde de onderwerpen clusteren per domein 
o beide fractieleden die aan tafel zitten mogen (aanvullend aan elkaar) het 

woord voeren 
o afstappen van de beslisboom: besluitpunt laten vervallen. Hamerstuk of 
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Afspraak 

bespreekstuk! 
o discussiepunt: invoering “rondvraag” bij de oordeelsvorming 

o Besluitvorming uitbreiden met agendapunt voor raadspreekuur 
o invoering “mededelingen” o.a. portefeuillehouders (verbonden partijen) 

mede naar aanleiding van de aangenomen motie door de raad 
Voortgang klankbordgroep huisvesting raad/griffie 

- Eerste vergadering is gehouden op 8 juli en de tweede vergadering is gepland op 2 
september. 

- Tussentijds zijn de voorzitter en de ambtelijke ondersteuning een paar keer bijeen 
gekomen om de 4 varianten verder te bespreken en uit te laten werken. 

Invoering Bestuurlijke Agenda (BA) c.q. Lange Termijn Agenda (LTA) 
- Via de driehoek (burgemeester-secretaris-griffier) zal dit bespreekbaar worden 

gemaakt, waarbij het management en het college worden gevraagd met een 
opsomming te komen van te agenderen voorstellen/onderwerpen. 

- Hiervan zal dan in gezamenlijkheid een BA of LTA worden gegenereerd, die naar het 
presidium zal komen. 

8. Rondvraag 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Actie 
 
 
 
 
 
 
Actie 
 
 
 
 
Actie 

De burgemeester maakt melding van het feit dat “de Rodenburg” op 2 juli in beroep is 
gegaan tegen het genomen besluit van de burgemeester op 13 juni. Daarbij is wederom een 
voorlopige voorziening aangevraagd. Ook is via social media opgeroepen om 
ondersteunend naar de gemeente te mailen, er zijn tot nu toe 35 mails binnengekomen die 
beantwoord zullen worden zonder op de inhoud in te gaan. 
 
De burgemeester herhaald zijn mededeling dat de behandeling van de APV doorschuift 
naar december. Enerzijds om alle belanghebbenden voldoende in de gelegenheid te stellen 
te reageren op het concept en anderzijds omdat zijn opvolger dan al in functie is. 
 
Rita vraagt wanneer de denktank/klankbordgroep Sociaal Domein van start gaat. De raad 
heeft hier om gevraagd en gezien de problematieken die er binnen dit domein spelen is het 
wenselijk. 
Koen geeft aan het zich te kunnen herinneren en zal dit meenemen ter bespreking naar de   
“driehoek”. Deze informatieve klankbordgroep zal vanuit de organisatie/portefeuillehouder 
worden voorbereid en begeleid. Zij kunnen er aan de voorkant immers hun voordeel mee 
doen bij de beleidvorming. 
 
Klaartje wil graag een compliment uitdelen aan de buitendienst voor de effectieve 
bestrijding van de processierups binnen onze gemeente. 
Koen zal dit compliment overbrengen via de domeinmanager naar de bestrijders van de 
processierups. 
 
Jos R. vraagt voor een optimaal gebruik van de vergaderapp van GO om training en 
ondersteuning. 
Koen zal in het najaar een trainer van GO inschakelen om nogmaals een training te komen 
verzorgen, waar alle raad- en burgerleden voor zullen worden uitgenodigd. Wel verzoekt hij 
de fractievoorzitters om binnen de fractie dan wel enige nadruk te willen leggen op 
deelname voor diegenen die het ook daadwerkelijk nog nodig zijn. 

9. Sluiting 

 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 22.05 uur. 

 
Vastgesteld in de vergadering van 16 september 2019 
De raadsgriffier,   De voorzitter, 
 
 
 
Koen Steenbergen   Jos van Maanen 
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ACTIELIJST 
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op 

01 Invoeren afdoeningscontrole voor ingekomen 
stukken ter advisering voorgelegd bij het college 
 
Afdoeningslijst aanleggen. 

raadsgriffier 19-08-2019  

02 Procedure vacature raadsgriffier 
 
Via datumprikker gesprek regelen tussen 
werkgeverscommissie Griffie en fractievoorzitters 

raadsgriffier 19-08-2019  

O3 Bestuurlijke Agenda / Lange Termijn Agenda 
 
Invoering BA of LTA via “driehoek” bespreekbaar 
maken. 

raadsgriffier 19-08-2019  

04 Denktank/klankbordgroep Sociaal Domein 
 
Deze informatieve klankbordgroep zal vanuit de 
ambtelijke organisatie/portefeuillehouder SD 
worden voorbereid en begeleid. Bespreekbaar 
maken in de “driehoek” 

raadsgriffier 19-08-2019  

05 Training gebruikers vergaderapp GO 
 
Voor de verbetering van het gebruik van de 
vergaderapp GO een extra training organiseren. 

raadsgriffier 19-08-2019  

     

     

 


